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Zebranie otworzył i poprowadził przewodniczący ZaŹądu osiedla
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zastępcę komendanta strazy Miejskiej Leszka czopka. zastępcę komendanta Komisariatu
Policji Majka Biemotą dzielnicowego Kamila chJapka.

Na sekletara zebrada przewodnicący zaproponował Darię Urbanską któm rłyraziła
zgodę. KardydafuIa zostzla pr4jęa przy 46 głosach za' l głosie wstrŻ)riującym,
1 głos;e przeciw Do Komisji skutacyjnej ogólne Zebranie Mieszkanców wybrało
Ryszarda Tomasiewiczą Aticję Wróbel i Aiinę Sikorę. osoby vyeziły zgodę.
Kand1danr4,/ostab prz}jęte jędnoglośnie.

Przewodnicząca Komisji Skutacyjnej stwieldziła pmwomocność zebrania. w zeblaniu
więło udział 48 osób, co daje ilość r4łłagałą do podejmowania uchwał zgodnie
z $ 8ust.1 Statutu Osiedla ,,Renardowice".

ogóIne Zebranie Mieszkańców przyjęło porządek obrad zaploponowany przez
prŻewodnicącego (47 osób zą l osoba wstrzymała się od głosu, 0 przeciw).

ogólne Zebranie Mieszkańców przyjęło protokół z poprzedniego zebrania. Mirosław Lis
stwierdził' żę w protokole nie została uwzględniona wypowiedŹ Franciszka Folqma oraz,
że do|_ument nie posiada punłtu, w którym przewodnicący zarnyka zebranie'
Przewodniczący odczytał z pfotokofu wskaŻane przez mieszkańca punkty, co zakończyło
dyskusję.

Przewodnicący przedstawił sprawozdanie z działa|ności znądtl za okes od l3 września
2013 do 18 września 2014_ ]an ]eżnk zabtał głos w sprawie ścieżki rowerowei, ale
przewodniczący wyjŃnił' iż dyskusja przewidziana jest w irurym punkcie zebrania.
Mirosław Lis zaur^/żył' że w sprawozdaniu ujęto zadatia z 20131oku, a sprawozdanie
dotyczy roku kalendarzowego' Przewodnicący wyjaśnił' źe sprawozdanie dotyczy
okresu pomiędzy zebrarriami, a zatem obejmuje okes od 13 wrŻeśnia ub' do 18 wrŻeśni'
br. Sprawozdanie zostało prryjęte przy 46 osobach za, 1 osoba wstzymała się, l osoba
przeciw- Uchwałę ff 1/2014 dołączono do protokołujako załącznik.

7. Przęwodniczący przędstawił mieszkalicom propozycje lozdziału budżetu w wysokości
59 434'00 zł. Franciszek Folłn odniósł się do punktu dotyczącego rcmonfu ulicy Jasnęi.
Stwierdził, żę ostateczia kwota ilwestycji wyniesie ok.' 1 n]ln, a zalem 14 tys. i tak
nikogo nie uszczęśliwi . Ptzewodniczący Zarąóu osiedla zauwazył' żę 14 tys. w całęi tej
puli to co prawda kwota ńewięlka' ale dżęki niej burmistru otrzymuje sygnał, które
tematy są ważnę dla mieszkańców osiedla. Franciszek Foltyr stwierdził ponadto- że nie
widzi sensu w prŻygotow).waniu pacŻek dla dzieci z todńn ubogich, gdyż takich na
osiedlu nie ma i w związlrr z qm baldziej sensowle byłoby organizowanie zabawy
Mikołajkowej dla wszystkich dzieci z terenu osiedla. Przewodniczący wyjaśnił, ze listę
nazwisk dzięci z rodzin iajr]bożsŻych zalząd osiedla otrz5'muje od oPs-u i żę do tęj listy
nikt nie jęst dopis1.wany. Miiosław Lis prąvwołał ńwnięż temat odwodnienia na ulicy
Gómiej. Bu&et został przyjęty przy 47 osobach zą l osoba przeciw.
Uchwałę nr 2/2014 dołączono do protokołujako załączrrik'

8. P.zewodniczący przedstawił propozycje zadan do budżęfu gminy. Ireną Pustelnik'
członek zarządu wspólnoty bloku nr 15 p.zy ul. Michałowicza powiedziała' że
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mięszkaricy bloku nie wyazają zgody na odstąpienie' przekazanie gminie terenu pod
budowę parkingu pomiędzy blokiem a głównym wejściem do GP nr 1. Je.zy HaĘża,
który lównież mieszka w bloku nr 15, stwierdŻił' że on tak nię uwaŹa. Parking jest za
mały, nie zaspokaja potrzeb mieszkańców i coś z nim tzeba złobić. Najlepiej zatem
będzie jeśli zbierze się podpisy i w ten sposób lozstrzygnię spór' Jan Jęż]ak dodał, Źe takie
z'rniany .ul.lęą się z ptzeróbkarni, aktami notarialnymi i zastanawiał się kto za to wszystko
będzie płacił. PrŻevodnicący, podŚumowując temat, powiedział, że miasto chciało vlyjść
naplzeciw potrzebom mieszkańców i było gotowę Żrobić im parking, ale jeśli sami
mieszkańcy tego nie chcą, to przecieź nikt nie będzie ich zrrruszał. Mieszkancy podjęli
Iównież temal udrożnienia kanalizacji deszczowej przy ul. węglowej od Gałczyńskiego
do rzeki WisĘ i od Szkolnej do Młnówki' Przewodniczący st\łieldził, żę najpierw
naleŹy zrobić kanał ulgi' a nasĘpnię poszerzyć i pogłębić l4łynówkę biegnącą 1łzdłuż ul.
Św. Bafbary. Dodał ró\łdeź, Źe został zal_upiony sprŻęt do modtoringu ru, które na
wsponmianym tercnie ą bardzo wąskie (od kratek ściekowych prowadzą setki). Henryk
Foltrt stwieldził' że trŻeba udroznić kanalizację deszczową od ul' Ligonia az po wisłę i
żę Kanał Ulgi nię ma ńc wspólnego z tym odcinkiem' Jan Jeżak zaproponował, aby na
kolektorze odprowadzającym wody deszczowe wybudować studnię i do niej podłączyć
dteny. Janusz Paszek powiedział, że podczas ubiegłorocznego zebrania w propozycjach
do gminy zrralazła się całkowita przebudowa ul. KasprŻaka' o której w sprawozdarriu nic
nie było. Wnioskował o jej ponowne ujęcie w Ęm roku. PŹewodniczący wyjaśnił, że
propoŻycje do budżetu gminy są jedynie propozycjami, na kt&ę zarząd osiedla nie ma
rńp1!a,\łr i że ich wpisanie na listę nie ozfi&czą że zostaną orre zrealizowane. Jan JeżŃ
podjął temat łącznika pomiędzy parkingami rLr 2 i 3. wnioskował o to, by go przesunąc.
zwrasz.za że prąekt został zrobiony jeszcze za kadencji poprzedniego zarządu i sz"koda,

by pieniądze te zostały w}Tzucone w błoto. Alicja Wóbel do propozycji dodała ponadto
dokończęnie remonfu chodnika przy ul. Michałowicza do ul. Wybickego. Mięszkałcy
przegłosowali wszystkie propozycje do budzetu gmĘ: 45 osob zą 1 osoba przeciw, 2

osoby wstrąmĄ się od głosu.
Uchrłałę nr 3/2014 dołączono do plotokołujako załącznik.

ogólne Zebranie Mieszkaliców przegłosowało udzielenie upowaznięnia zarządowi do
zgłaszania propozycji zmian zadań w budżecie osiedla przy 48 osobach za.
Uchwałę ff 4/2014 dołączono do plotokołujako załącznik'

w ramach dysL:usji podjęto następujące tematy:
a) Edward Ryszką który porusza się prŻy pomocy specjalnego wózka zap1'tał' wjald

sposób będzie mógł się dostać do przejść dla pieszych na ulicy węglowej z ulic
Balbary czy Działkowej, kiedy ściezka rowelowa zostanie już wybudowana.
Zastępca komendanta policji odpowiedział' że projektant z całą pewnością to
uwzględń i na ścieżce znajdą się odpowiednie znaki poziome, t}'rn badziej że w
odbiolze inwestycji na pewno Ędą uczestniczyli przedstawiciele Wydziału Ruchu
Drogowęgo z Bielska_Białej' Zapewnił róvńeż mieszkanca, że w tego typu
s}.tuacjach rowęrzysta musi przepuścić pieszego'

b) Irenęusz Jabłońskj złożqł zażalerne na zachowanie ś.źników miejskich. Powiedział,
że nie rozumie dlaczego jeśli interweniuje w sprawie zakłócania ciszy.
fuŃcjonariusze po przyjeździe nie tylko nie podejmują działan, ale na dodatek mają
uwagi do niego i zachowują się w stosunłrr do niego niegrzecmie. Burmistz
odpowiedział' że nie zna sprawy i tudl]o mu się odnięść do tE konkrctnej s}tuacji.
ale stwięrdził, żę tego t}pu incydenty należy od ruzu zgłaszać pźdożonym.
wówczas będzie moŹliwośó podjęcia działń dyscyplinamych' Zastępca komendanta
sM Lęszęk Czopek dodał, źre czĄseń Ż.dĄtzA się' iz dane zgłoszenie jeś niepełne i
strahicy udają się do zgłaszającego, by uzupełnić informacje. Pęłni to jednak rolę
wyłącznie bformacyiną a dane zgłaszającego są w pęłni cbjoniorte.

10.



c) Jan swierkosz p}.tał. dlaczego nadal nic nie zrobiono w z;*ia4ku z odcinkiem
Młynówki, w k1órym utopiła się kobieta' Przypomniał burmistrzorłi' iż obiecał on
mieszkańcom, że 4O-mękowy odcilęk pomiędzy domami p. Moli i p' Łupakowej
zostanie pzykryły. Dodał rórłnież. że miało to być wykonane w ramach Kanafu Ulgi,
któręgo budowa miała ruszyó na wiosnę. Pracę nadal jednak się nie rozpoczęły.
Paweł Mrowiec odpowiedział, że odcinek 1e]1jest u.jęty w dużym pĄekcie budorły
Kanafu Ulgi' wyjaśnił, że w tej chwili gmina jest na etapie przetalgu' który wyłod
wykonawcę, a przęsunięcie terminu jest wynikięm t€go, że tzeba było stworzyć
pĄekt budowlany' Znaczenie miały również materiały. Kanał Ulgi zostarrie
wykonany z uzbrojonych' Żaaębiających się płyt. Firmy, którę zg}osiły się do
przetargu' pytały producentów o dostępność pbĄ i okazało się, Źe ich pŹygoto\łanie
w}Ąnaga cŻasu. To również prŻesunęło termin. Paweł Mrowiec powiedział' ze grnina
chciała zakończyć temal w q'rn loku' ale w złłiązktt z powyżsąm musiała go
przenieśó na do 30 lipca przyszłego roku. Bumistrz Ma.rian Błachut dodał' Źe
tematem zaczęto się interesować już w 2010 roku. po nawałnicy i Że zAlożenie było
takie' aby budowę rcZpocząć wiosną tego roku. Zapewnił, ze gnina miała fundusze
na iNvestycję i miał nadzieję' że podejmując się zadania w.amach specustawy temat
zostanie szybko zakończony. Niestety' tak się nie stało. Na pżeszkodźe stanęły
toz1łiązajnia forma.lnę. Burmistrz dodał, że ma na dzielę, że po rym długjm
oczekiwaniu wszyscy odczują ulgę. Tym bardziej' ze sŻerckość dna nowego kanału
będzie wyrrosiła 2 m u dołu i 4 metry u góry, a obecna Młynówka ma dno o
szęrokości l mętra. Burmistrz stwierdził, żę ma nadzięję' iż założenia te będą trafne i
sprawdza się w nawęt w czasach e'\łenfualnych nawałnic. Henryk Foltyn zap).tał czy
w ramach projektu zostanie poruszona kwestia kanalizacji burzowej od ul. Ligonia,
któm pojawiła się w propoŻycjach do budżetu gminy w rok_u ubiegĘm. Burmistrz
odpowiedział, Źe w p.ojekcie Kanału Ulgi temat ten nie został ujęty i wyjaśnił, ze
tylko zadania z budżefu osiedla realizowane są w 100%' a propozycje do budżetu
grniny wskazują jedynie polrzęby społecme i są ręalizowane w miałę możliwości
finansowych.

d) Aldrzej sałata Ż\łrócił ulłagę na to' że na ulicach Szkolnej i Węglowej
zlikwidowano radary. P},tał czy zostaną one przywrócone lub też czy kontrole sM
będą częstsze, gdyż chodzi o bezpieczeństwo dzieci. Leszek Czopek wjaśnił, Źę SM
nie moŹe przeprowadzać takich kontro]i' gdyż tęgo Bpu prawa zostĄ jej odebrane.
Ustawienie fotoradarrr przez sM na danej ulicy wynaga z kolei spełnienia szeregu
waruŃów, takich jak Żgoda właściciela drogi i Ruchu Drogowego z Bielska-Białej..
rq.padkowość na da'rym odciŃu' ustawięnie zrraku co najmniej 100 metrów prŻed '

konbolą. Andrzej Sałata Ża\łnioskował ró nież o budowę chodnika wzdłuż ul.
Szkolnej na odciŃtr od ul. Węglowej do ul. Hożej.

e) Maria Stolarska podjęła temat niszczenie ścieŻki rowerowej przy ul' Węglowej'
zanwdŻyła, że nje zostĄla ona jeszcze skończoną a działkowcy z ogrodu Konwalia
juŹ na niej parkują co prowadzi do jej dewastacji. Szczeparr Przemyk dodał, że
kierowcy coraz częściej parkują rówrrież na chodniku od strony sP ru 2. Burmistz
zgodzil ś'ę, ze działkowcy nie nogą wykorzyst}ryać ściężki rowero\Ą,ej jako paikingu
i nie rnają prawa stać ani na chodniku pod szkołą, ani na ścieżce' Dodał, Że jeżeli po
Żakończeniu budowy syfuacja ta się nie Żmieni' niezbędna będzie interwencja_ Maria
stolalska zwIóciła ró\łnież uwagę na chodnik wzdłuz ul. Szkolnej, pomiędzy ul.
Wyspianskiego i ul. Krzanowskiego, klóIy został zabrany, złiszczotly przez osoby
parkujące. Powiedziałą ze powinno się zrłeryfikować prawidłowość parkowania
samochodów w q|nl telenie, gdyż nie może być tak' Źe chodniki zmienia się na
miejsca parkingowe. wnioskowała ńwnież o zwlócęnie się w tej sprawie do osiedla
Północ. gdyż to na jego terenie leży chodnik. Burmistrz przyulał, że kierowcy
faktycznie łarnią w t}m miejscu przepisy, nie zostawiając żdnego miejsca dla
pieszych i ż€ w temacie podejmowano już działania. Jest pomysł. by chodnik
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prŻesunąć W głąb osiedlą ale to \\ymaga zgody Spółdzielni Mieszkaniowęj. Dodał
Iównież' że jest to laczej prcblem natury społęcznej i vynika z braku mieisc do
parkowania,

Jerzy Przygoda zastanawiał się' jak lozwiązać problęm szalęńców motorow)'ch Ż ul.
Szkolrtej i Michałowicza. stwierdził, Źe trŻeba coś z tym Żrobić. bo 1o pizecież drogi
wąskie i osiedlowe, a chodzi o bezpieczeństwo. Zastępca komendanta powiedżał, Ź,e

to problem całego kraju i że po|icja ma zrviąŻane ręce. gdyż nię posiada ani radarów,
ani motocyklów, a których mogłaby ścigać piratów dJogowych' obiecał jednak' ze
zawnioskuje do Wydziału Ruchu Drogowego o samochód z fotoladarem'

Anna Mola żaliła się' że m każdym razem, gdy są jakieś większe opady' w je|

ogrodzie stoi woda. Zawnioskowała o zwiększenie przekroju prŻępustu pod dk-l lub
wakonanie dodatkowego pfzepustu pod ul. węglową na wysokości swojej posesji'

Janusz Paszek powiedział, ze cieszy się' iż nrost na wiśle został zmodemizowany, alę
jego zdaniem teraz należałoby w},remontować dojazd, czyli ulice Węglorłą i

Legionów' Bumistrz stwierdził' że najlepszym rozlviązarriem będzie usunięcie
asfaltu' uzupełnienie kostki brukowej i przywłócenie ciągu pieszo-jezdnego. gdyż w
tym miejscu ruch samochodowy i tak jest śiadowy. Postano'wiono, Źe najlępsz}.rn
rozwiązaniem będzie złożenie \łniosku rł tej sprawie do powiafu.

Janusz Paszek p}'ta.ł o tęmat wybudowarria drogi tecbnologiczrrej wzdłuż wałów
WisĘ, która miałaby rozwiązać problem cięŹkiego transportu na ul' Węglowej'
Burmistrz wyjŃnił, że tęmat został juŹ podjęty i trwają działania na odcinku od ul.
Nad BiaĘ w stronę Białej. Dodał również że z plojektem są duŻe tudności ze
względu na przepisy środowiskowe. Problem polega na q'rn, żę jedyną możliwością
rra poprowadzenie drogi .jest jej wybudowanie przy walach, a yzepisy za;rządzaria
wałami nię zezwalają la budowę w pasie 50 metrów' Co gorsza, jest to pas
ekologiczny należący do Doliny Wisły, co oznacza niewątpliwa intęrwencję ze strony
miłośników przytody.

Stanisław Ifuasoń podjął temat leżących policjantów na rrl. Michałowicza.
Zastanawiał się' dlaczego nie można ich tam wnieścić skoro pod Tesco zastoso'wano
takie rozwiązania. BurmistrŻ wyjaśnił, że dloga pod Tesco jest drogą prywatną i że
tęgo typu rozwiązanię de wsŻędzie moŹna zastosować.

Mirosław Lis zĄp'tĄł cŻy gmina koŹysta z prcgramu sowA, L1óry poz\łala na
pozyskanie środków zewnętrznych na oświetlenię. wic€burmistrz Pawęł Mrowięc
zapełnił' że gmina na biężąco stara się monitorować tego typu plog.amy' wybierać
te najbardŻiej korŻystne i pozyskiwać środki'

Franciszek Foltyn zasugerował' że SM porł'inna częściej kovryslać z możliwości
karaIria mandatem. Zavwaął, iż na !I. Jasnej są osoby, Irtóre nagmimie pa*ują na
chodniku lub też zostLilają samochód z naklęjĘ .'spftedam'', a 10 utrudnią
sprzątanie i odśnieżanie drogi.

Jan Jeżak Ż\łrócił uwagę na problem pljącęj i zakłócającej porądek młodzieżT.
Załważy\ że libacje alkoholowe pod wejściem głównym do GP nr 1 olaz na
parkingu przy parku od stony ulicy Polnęj trwają od piątkowego popofudnia ż do
niedzięli wieczorem. a jej uczestnikami są często młodŻież w wieku 14 lat. Paweł
Mrowiec zasugerował' aby takie spra\ły Żgłaszac rra bieĄco do odpowiednich słuzb.

Kazimiela Puchaczewska z ul. Jasnej poprosiła pr.ycięcię ż}'rvopłofu pzy ul.
Gómiczei na rłysokości przejścia dla pieszych od bloku do Zs 

''Silesia''. 
Wfiaśniła'



Że chodzi tamtędy codzięnnię z dzieckien] do przedszkolą a żywopłot znacmie
ognnicza widocmość i stwai'za zagroŹęnię.

o) Andrzej sałata p)tał, czy Ż chodnikien od Węglowej do Hożej można by coś zrobić,
ale wiceburmistrz Paweł Mlowięc przytlał, ze na przeszkodzie stoją środki
finansowe.

p) Adam Srropkowski łiecierpliwił się w temacię kanalizacji. P}.tał za ile lat zostanie
ona zrobiona.

q) Szczepan Przemyk podjął temat dżew rcsnących na tereni€ sP nr 2. Stwięrdził, żę
opadające z nich liście stważają zagrcżenie dla n:chu drogowego, zwłaszcza w
czasie dęszczu. Przewodniczący wyja'śnił' że rozmawiał w tej sprawie z d1'rektorem
placól&i, ale nie w1raził on zgody na ich usunięcie. obiecał jednak. że spróbuje
podjąć temat na nowo' w temat włączyła się ló\mież Maria Stolarską która
stwierdŻiłą żę liście to nic tylko kwestia bezpieczeństwą ale tez porządku i że nie ma
kto ich sprŻątać.

r) Jerzy Przygoda powiedział' ze pierwsza frnna, która wykon1.wała kanalizację na ul.
Szkolnej ukradła pokryrły z kana1izacji deszczowej. Dodał' że mieszkańcy zgłosili
ten problem i że co prawda przywieziono im pokrywy' ale nic z tym nie zrobiono'
Pyał' czy mieszkańcy maja tęraz sani je Żamurow}'wać. Parł'eł Mrowiec wyjaśniał,
że z ządcą &ogi jest powiat i to tam należy zgłaszać problemy dotyczące ul'
Szkolnej.

s) Henryk Mola p}tał o Kanał Ulgi. przepompowliię ońz o to, w którym miejscu będzie
zbiomik retencyjny' gdyŹ obęcnię wszystkie wody pł1'rrą pod ul. węglową i dk_l.
Przęwodnicący Rady Miejskiej Danial Że},azny wyja'śnił' że zbiomik będzie rra
samym końcu i to tam będzie sp\wała woda. Dodał również że gmina zŃupiła
mobilne wysokowydajne pompy dla OSP Dziedzice i Ligota.

t) Maria stolalska podjęła temat miejsc upamiętaiających nieszczęśliwe wypadki' taLie
jak śmierć motocyklisty przy ul' Węglowej. Powiedziałą że rozumię c7'as żałoby. ale
nieszczęścia ciągle się zdarzają. a mieszkańcy wnioskowali o usunięcie kzyża i
zniczy. Paweł Mrowiec odpowiedział' ze jezeli był taki wniosek' to na peĘno
T,ostanie rozpatrzony.

1ó. Przęwodniczący KazimieŻ Urbański podziękował miesŻkńcom i zaproszon}łn gościom
za przybycie i na tym zakończył ogólne Zebranie Mieszkariców.

Pro1okolant ogólnego ZebBnia: Przewodniczący ogólne 7-ebranie:

,, r' ,,,x r--

Daria Urbariska

lllwrrr.'łĆY z^rrgl



Zarząd Osiedla rrRenardowiceo'

Proponowany porządek obrad
ośedłeciEsAll8 uł|{HiEMieszkanców osiedla ,,ńenardowice'' w Czechowicach - Dziedzicach
i! LzechoFc!, rL i';d7,caoa z dnia lg.O9.Z014 roku.

43-5o2 Czechowicę - Dziędzice
ul. Polna 33

ZART,AO JSIIDLA

1. Przyvńtznie przezPzewodniczątego Zarządtt rnieszkańców oraz zaproszonych gości'

2. wyMr i zatwierdzenie sekretafza i Komisji Skrutacyjnej ogólnego zebrania

Mięszkańcow.

3. Stwierdzenie prawomocaości ogóbego Zebrania Mieszkańców wymóg s 8 ust'l statutu

Osiedla,Senardowice".

4. Przyjęcie porządl:u obmd ogólnego Zebraoia Mieszkańców w}'raóg $ 8 ust'2 statufu

Osiedla,,R enardowice"'

Przyjęcie Plotokołu z popłzedniego ogólnego Zebrania Mieszkńców osiedla

,,R.enardowice" z dnia 13.09.2013 r.

sprawozdanie z dzidalności Zarządu osiedla ,'Reaardowice'' za rck 2013 _ 2014'

Dyskusja nad sprawozdaniem.

Podjęcie uchłały w sprawie przyjęcia sprawozdania Zarządu osiedla ,'Renardowice'' za

tok2013 - 2014.

Propozycje ogólnego Zebrania Mieszkńów osiedla 'Renańowice'' 
odnośnie mztlziału

5.

6.

7.

8.

9.

$odków finansowych na rok 2015 r.

10. Podjęcie rrchwĄ w sprawie przyjęcia proporycji ogól-nego zębrania Mieszkńców

rozdziału środków finansowych osiedla ,'Ręnardowicł'' na rok 201 5'

1 l ' Propozycje ogólnego Zebrania Mieszkańcórł osiedla 
''Ręnardowice'' 

zadań do budżrtu

Gminy na rok 2015

12' Podięcie uchwały w spmwie pr'yjęcia propozycji ogólrrego Zebrania Mieszkńców

osiędla ,'Renardowice' do budietu Gminy na rck 2015'

13. Podjęcie uchwĄ w sprawię udzielenia przez ogóbe Zebranie Mieszkańców osiedla

upołainienia Zaządowi osiedla ',Ręnardowice" 
& '4a"z.tr'ia gopozycjj znian' zńąłł

w trakcię roku budżetowego w ramach niewykorzystanych ś'odków fiaansowych dla

osiędla na rok 20l5.

14. sprawy biężące i wnioski.

15. ukończ€uie ogóInego Zebrania Mieszkanców'


